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Protokół 

 posiedzenia Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu  

w dniu 12 czerwca 2019 r. (godz. 9:30) 
 

 

 

Przewodnicząca Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu, mgr Justyna Morzy, 

otworzyła zebranie Rady i powitała zebranych członków Rady obecnych w składzie (lista obecności 

w załączeniu):  

- mgr Justyna Morzy – przewodnicząca, 

- dr hab. Arkadiusz Czwołek, prof. UMK, 

- mgr Henryk Dulanowski, 

- dr hab. Piotr Kopiński, 

- mgr inż. Janusz Niedźwiecki – dotarł po punkcie nr 1,  

- dr inż. Łukasz Jan Niewiara, 

- Paulina Politowska, 

- dr hab. Andrzej Rozkosz, prof. UMK, 

- mgr Robert Mikołaj Włosiński 

 

 

Członkowie Rady przed posiedzeniem otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad                          

o następującej treści:  

 

„1.  Zatwierdzenie porządku obrad posiedzenia Rady. 

2. Informacja Kwestora UMK mgr. Sławomira Głowackiego nt. zasad finansowania uczelni 

wyższych w świetle nowej ustawy Prawo o szkolnictwie wyższym i nauce na przykładzie 

Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu. 

3. Dyskusja z udziałem Kwestora. 

4. Przyjęcie protokołu posiedzenia Rady w dniu 14 maja 2019 r. 

5. Informacje bieżące i wolne wnioski”. 

 

 

 

Ad. 1 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. W głosowaniu 

jawnym jednogłośnie przyjęto porządek obrad posiedzenia Rady w dniu 12 czerwca 2019 roku: 

 

 liczba uprawnionych do głosowania – 9 

 liczba obecnych – 8 

 liczba głosów tak – 8 

 liczba głosów nie – 0 

 liczba głosów wstrzymujących się – 0 
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Tuż po głosowaniu, dotarł na zebranie mgr inż. Janusz Niedźwiecki.  

 

Ad. 5 

 

Przewodnicząca ustaliła z członkami Rady niebędącymi pracownikami UMK, na jakie adresy 

chcą otrzymywać korespondencję - adresowaną na nazwiska członków Rady.  

 

Następnie poinformowała zebranych o wynikach nowego Rankingu Szkół Wyższych 

PERSPEKTYWY 2019 – w rankingu uniwersytetów UMK znalazł się (bez zmian) na 5. miejscu, 

natomiast w rankingu uczelni akademickich na 15. miejscu (spadek z 11. miejsca).  

 

Henryk Dulanowski poprosił o informacje dotyczące procedury uchwalania statutów w 

innych uczelniach.  

Przewodnicząca przyznała, że podobnie jak na UMK sprawa ta budzi wiele emocji w środowiskach 

akademickich i nie wszystkie uczelnie zakończyły procedurę uchwalania statutu. Potwierdzili to 

niektórzy członkowie Rady.  

 

 Uzgodniono, że kolejne posiedzenie Rady odbędzie się 11 września 2019 r. o godz. 10.00. 

 

 

Ad. 2 i 3 

 

Następnie członkowie przeszli do sali konferencyjnej Uczelnianego Centrum 

Informatycznego.  

Przewodnicząca przedstawiła Kwestora UMK mgr. Sławomira Głowackiego oraz 

zaprezentowała członków Rady. 

Kwestor, w formie prezentacji, przygotował informacje dotyczące dotacji podmiotowych i 

celowych przyznanych UMK w latach 2018 oraz 2019 i omówił zasady ich rozdziału wewnątrz 

Uniwersytetu ze szczególnym uwzględnieniem podziału środków dla części toruńskiej i części 

bydgoskiej. W szczególności zwrócił uwagę na nowe zasady finansowania uczelni wyższych w 

świetle nowej ustawy Prawo o szkolnictwie wyższym i nauce i podstawową różnicę pomiędzy dotacją 

a subwencją 

Ożywioną dyskusję i zainteresowanie zebranych wzbudziła kwestia wynagrodzeń 

pracowników Uniwersytetu, a także podział środków na wydziałach w części toruńskiej.  

 

Po zakończeniu dyskusji Robert Włosiński wyraził nadzieję na kolejne spotkanie z 

Kwestorem oraz prośbę, aby w przyszłości mieć możliwość wcześniejszego otrzymania materiałów 

przedstawianych podczas spotkania – co umożliwiłoby odpowiednie przygotowanie się do dyskusji. 

 

Przewodnicząca podziękowała Kwestorowi za spotkanie. Członkowie Rady opuścili salę UCI 

i wrócili do sali obrad, gdzie kontynuowano porządek obrad. 

 

 

Ad. 4  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady w dniu 14 

maja 2019 r. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania:  

 

 liczba uprawnionych do głosowania – 9 

 liczba obecnych – 8 

 liczba głosów tak – 8 
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 liczba głosów nie – 0 

 liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

(Po spotkaniu w sali UCI do Sali obrad Rady nie wrócił Piotr Kopiński). 

 

 Na tym wyczerpany został porządek obrad. Przewodnicząca podziękowała za udział w 

obradach i życzyła dobrego wypoczynku podczas urlopów. 

 

  

 

Posiedzenie Rady Uniwersytetu w dniu 12 czerwca 2019 r. rozpoczęło się o godzinie 9:30, a 

zakończyło o 11:45. 

 

Protokół sporządziła Karolina Bratkowska. 

 

 

 

 

 

                                                                                            Przewodnicząca 

Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu 

 

 

               mgr Justyna Morzy 

                    


